
  

 

 

 

 

MAJANDUS- JA EELARVEKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 16. mail 2024, nr 1-5.9/38 

 

Koosoleku algus kell 15.00 

                    lõpp kell 16.30 

 

 

Koosolekut juhatas majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas, protokollis teabehaldur Elo 

Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ja volikogu esimees Vallo Reimaa ning abivallavanem Ilmar Aun, 

arendusnõunik Rein Luuse, finantsjuht Küllike Olup ja planeerimisspetsialist Tiit Toos         

(registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Volikogu 30.05.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud järgmiste 

eelnõude läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi linna Sompa tn 38a ja lähiümbruse detailplaneeringu algatamine ja keskkonnamõju 

strateegilise hindamise mittealgatamine; 

1.2. Projekti kaasfinantseeringu tagamine meetme „Piirkondlike algatuste toetus õiglaseks 

üleminekuks” projektis „Keskkonnateadlikkuse edendamine kaasaegsete tehniliste lahenduste 

kasutamise ja demonstreerimise kaudu“ osalemiseks. 

2. Jõhvi valla arengukava 2024 – 2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2024 – 2027 muutmine. 

Jõhvi valla rahaline seis, laekumiste täitumine, riigi poolsete lubaduste laekumine 

(suurenemine/vähenemine). Eelneva mõju valla eelarvele. 

 

 

1. Volikogu 30.05.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud järgmiste 

eelnõude (manuses koos lisadega) läbivaatamine: 

1.1. Jõhvi linna Sompa tn 38a ja lähiümbruse detailplaneeringu algatamine ja keskkonnamõju 

strateegilise hindamise mittealgatamine.                 

Ettekandja: planeerimisspetsialist Tiit Toos  

Planeerimisspetsialist Tiit Toos vastas komisjoniliikmete küsimusele seoses kavandatud jäätmejaama 

kasutamise otstarbega. Selgitas, et planeeritud jäätmejaamas ladustatakse kodumajapidamises 

tekkinud pakendeid. 

Toimus arutelu planeeringu eesmärgi, planeeringuala asukoha ning sellega kaasneda võivate 

ebameeldivuste teemal.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 30.05.2024 istungile menetlemiseks. 

 

Koosolekult lahkus Tiit Toos. 

Koosolekule saabusid Ilmar Aun ja Aare Rebban.  

 

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

 

1.2. Projekti kaasfinantseeringu tagamine meetme „Piirkondlike algatuste toetus õiglaseks 

üleminekuks” projektis „Keskkonnateadlikkuse edendamine kaasaegsete tehniliste lahenduste 

kasutamise ja demonstreerimise kaudu“ osalemiseks.  

Ettekandja: arendusnõunik Rein Luuse, kes vastas komisjoni liikmete küsimustele seoses planeeritud 

digitaalse infotulbaga. 

 

Koosolekule saabus Mihhail Derbnev 

 

Toimus arutelu planeeritava digitaalse infotulba tehniliste võimaluste, maksumuse ning võimalike 

asukohtade üle.  

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas: panen hääletusele – kes on poolt, et eelnõu 

esitatakse volikogu 30.05.2024 istungile menetlemiseks? 

Komisjoni liige Vello Erik andis teada, et tema jääb eelnõu suhtes erapooletuks.  

Komisjoni liige Mihhail Derbnev taandas ennast, kuna on projektiga tööalaselt seotud.  

Ülejäänud komisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks ja nõustusid selle esitamisega volikogu 30.05.2024 

istungile menetlemiseks. 

 

2. Jõhvi valla arengukava 2024 – 2030 koos eelarvestrateegiaga aastateks 2024 – 2027 muutmine. 

Ettekandja: arendusnõunik Rein Luuse, kes tutvustas vallavalitsuse muudatusettepanekuid 

(muudatustega tekst kuvati kõigile kohalolijatele ekraanile), milliste üle (valikuliselt) toimus arutelu, 

ja tutvustas komisjoni liikmetele arengukava menetluse etappidest.  

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas tuletas komisjoni liikmetele meelde arengukava 

eesmärki ja palus aja puudusel komisjoni liikmetel oma ettepanekud saata kirjalikult e-posti 

aadressile rein.luuse@johvi.ee. 

Koosolek jätkus arendusnõunik Rein Luuse ülevaatega 2024-2028 aasta investeeringute 

eelarvestrateegiast, koosolekul osalejate vahel toimus eelarveteemaline arutelu. 

Komisjoni liikmed tõstatasid Jõhvi ja Toila valla ühinemisel arengukava uuendamise vajaduse teema, 

toimus vastavasisuline arutelu.  

 

3. Jõhvi valla rahaline seis, laekumiste täitumine, riigi poolsete lubaduste laekumine 

(suurenemine/vähenemine). Eelneva mõju valla eelarvele.  

Finantsjuht Küllike Olup andis ülevaate Jõhvi valla eelarve täitmisest seisuga 31. märts ning selgitas 

komisjoni liikmetele millised muutused kaasnesid käesoleva aasta algusest kehtima hakanud 

tulumaksuseaduse seadusemuudatustega ning tasandus ja toetusfondi koosseisust väljaviidud 

hoolduskulude komponentide (asendus- ja järelhoolduse, matusetoetuse ning pikaajalise hoolduse 

vahendid) liigutamisega kohaliku omavalituse tulubaasi.  

Koosolekul osalenute vahel toimus arutelu sotsiaalse kaitse kulutuste kasvu ning riigi poolt võetud  

kohustuste mittetäitmise üle ja selle võimalikest tagajärgedest, lisaks arutati hooldekodu teenuse 

kohatasu ja omavalitsusele soodsama koduhooldusteenuse teemadel.  

Finantsjuht Küllike Olup vastas komisjoni liikmete küsimusele seoses tulumaksu laekumisega ning 

selgitas, et riigi poolsete kärbete puhul tuleb ettevaatavalt mõelda ka negatiivsele lisaeelarvele. 

 

Komisjoni liige Vello Erik küsis linna kolme sissesõidu tänavate remondi eelarvevahendite kohta, 

mille osas jagas selgitusi abivallavanem Ilmar Aun, Narva mnt sissesõidu kordategemine jääb 

suurusjärku 244 000 eurot, millise summa leidmiseks otsitakse täiendavaid vahendeid, sest vallal on 

vahendeid 42 000 euro ulatuses, Tartu mnt ja Jaama tänava sissesõidul viiakse läbi teekatete 

auguremont tööd.  

Toimus arutelu teede (sh kõnniteede) ja tänavate seisukorra üle linnas.  

Komisjoni liikmed võtsid info teadmiseks. 

 



  

 

Koosolek lõpetati ja koosoleku juhataja Paul Paas andis teada, et järgmine komisjoni koosolek toimub 

6. juunil.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Paul Paas 

Koosoleku juhataja       

 


